

From: Lawrence Krauss <[REDACTED]>
To: Lesley Groff <[REDACTED]>
Cc: Valdson Cotrin <[REDACTED]>
Subject: Re: Please Drive Lawrence Krauss & Family July 13-16
Date: Tue, 11 Jul 2017 15:58:54 +0000

Merci beaucoup!

My cell is +[REDACTED]

Lawrence M. Krauss
Director, The Origins Project at ASU
Foundation Professor
School of Earth & Space Exploration and Physics Department
Arizona State University, [P.O. Box 871404, Tempe, AZ 85287-1404](mailto:P.O.Box.871404@asu.edu)
Research Office: [REDACTED] Assistant (Jessica): [REDACTED]
Origins Office (Cynthia): [REDACTED]
[REDACTED]
origins.asu.edu | twitter.com/lkrauss1 | krauss.faculty.asu.edu



Sent from my iPhone

On Jul 11, 2017, at 5:02 PM, Lesley Groff <[REDACTED]> wrote:

Hello Valdson. Jeffrey's good friend, Lawrence Krauss, and his family will be coming to Paris. Jeffrey has requested you please pick them up and drive them when need be. I have cc'd Lawrence on this mail. His arrival information is below. He will provide departure details to you later. Lawrence speaks fluent French so communicating should be simple!

Lawrence to arrive: Gare de Lyon. 905 am. Tgv train number 6745 from besancon. July 13. Going to 16 rue gregoire de tours. 75006.

My wife and daughter and friend. Eurostar from London arriving 17:53 July 13. I would like to go with the driver to pick them up if ok.

Valdson's cell: [REDACTED]
Lawrence's cell: [REDACTED]

Lawrence and Valdson, please feel free to communicate with each other.

Valdson, Please confirm back receipt...

Thank you, Lesley

Bonjour Valdson. Le bon ami de Jeffrey, Lawrence Krauss, et sa famille viendront à Paris. Jeffrey vous a demandé de les retirer et de les conduire au besoin. J'ai cc'd Lawrence sur ce courrier. Ses informations d'arrivée sont ci-dessous. Il vous fournira des détails de départ plus tard. Lawrence parle couramment le français, alors la communication doit être simple! Lawrence arrive :. Gare de Lyon. 905 am. Tgv train numéro 6745 de besancon. 13 juillet. Aller à 16 rue Gregoire de Tours. 75006. Ma femme et ma fille et mon ami. Eurostar de Londres arrive 17:53 le 13 juillet. J'aimerais aller avec le chauffeur pour les récupérer si oui. Cellule de Valdson: + [REDACTED]
[REDACTED] Cellule de Lawrence: [REDACTED]
[REDACTED] Lawrence et Valdson, n'hésitez pas à communiquer les uns avec les autres. Valdson, confirmez votre retour ... Merci Lesley